
Zápis ze schůze Představenstva klubu eFDrive konané dne 29. 3. 2023 v klubovně eFDrive v budově 

ČVUT FD Horská (Praha). Začátek v 18:00.  

Program:  

1) Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Thon)  

2) Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Thon)  

3) Progres od minulé schůze (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon)  

4) Směřování klubu (typ: diskuze, délka: 15minut, vede: O. Rychtera aj. Ťukal) 

5) Různé (typ: diskuze, délka: 45 minut, vede: J. Thon)  

Přítomní členové Představenstva:  

 

Barbora Goláňová 

Jáchym Thon 

Sára Hebrová (MS Teams) 

Ondřej Rychtera 

Jakub Ťukal  

Hosté:  

Adam Hlubuček  

Pavem Mašinda  

Tomáš Seidl 

Eliška Kadlčková 

Lubomír Krajňák 

Odřej Dostál 

David Thuma 

 
  



1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Thon)  

Představenstvo hlasuje o schválení programu zasedání. Jeho žádosti se vyhovuje.  

Sára H. se schůze účastní přes aplikaci MS Teams.  

OHP: 5, 5:0:0  

Návrh byl jednomyslně přijat.  

2. Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Thon)  

Barbora G. odkazuje na zápis z předchozí schůze uveřejněný a stručně seznamuje přísedící s jeho 

obsahem.  Následně vyzývá k nahlášení případných faktických chyb či nedostatků v oblasti gramatiky. 

Barboře G. se nedostává dalších námitek, přistupuje se tedy k hlasování o schválení zápisu. 

Představenstvo hlasuje o schválení zápisu ze schůze konané 15.2.2023.  

OHP: 5, 5:0:0 

Zápis byl schválen.  



3. Progres od minulé schůze (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon)  

Jáchym T. zahajuje debatu výčtem probíraných témat na minulé schůzi. Zmiňuje úspešnost již 

proběhlých akcí v tomto kalendářním roce. Společně s Ondřejem R. konstatují, že data dalších akcí jsou 

pevně naplánované, a hlavní organizátoři těchto akcí taktéž. Barbora G. krátce informuje o blížícím se 

Výjezdním zasedání klubu eFDrive. Debatuje se o plánovaném úklidu klubovny a úpravách s tím 

souvisejících. Opět se polemizuje nad koupí nové tiskárny. Výsledkem debaty je shoda na koupi nové 

tiskárny. Jakub Ť. s radostí sděluje, že nově vzniklé studovny mají velký úspěch.   

 

4. Směřování klubu (typ: diskuze, délka: 15minut, vede: O. Rychtera a J. Ťukal) 

Ondřej R. a Jakub Ť. slovně promítají jakým způsobem funguje klub, že se noví členové přijímají až po 

volbách a v letošním roce dokonce až začátkem nového kalendářního roku. Navrhuje více nabírat členy 

a například to i pozměnit ve stanovách, zároveň ale tak, aby neaktivní členy bylo možné z klubu vyloučit.  

Společně se debatuje nad možnými kroky, které by vedly k lepší a přátelštější atmosféře v klubu a 

zároveň, jak otevřít klub novým členům.  

Navrhované kroky úprav:  

- Snažit se být více otevření novým, ale i starým členům klubu 

- Snažit se nepůsobit jako uzavřená společnost již na seznamovacím kurzu UZEL 

- Nové studenty více informovat o existenci eFDrivu, nicméně upozornit na omezenou kapacitu 

klubovny 

- Provádět osvětu i aktivním členům klubu, aby se chovali přátelsky a otevřeně k ostatním 

- „Akce prvák“ – vytvořit obdobnou akci v říjnu, zároveň pomoci s propojením studentů prvního 

ročníku v rámci kruhů (například již na UZLU) 

- Zlepšit komunikaci mezi členy klubu pomocí příslušných kanálů  

 

5. Různé (typ: diskuze, délka: 45 minut, vede: J. Thon)  

Barbora G. se ujímá slova a zmiňuje financování blížícího se Výjezdního zasedání. Dále se debatuje o 

možném využití nějaké aplikace pro komunikaci, která se navrhovala na minulé schůzce.  

Barbora G. navrhuje možnost upravit stanovy klubu. Uvádí body, které by se měli změnit, popřípadě 

přidat. Svými názory přispěli všichni a po dlouhé rozpravě se rozhodlo, že stanovy se měnit nebudou 

z důvodu přílišné náročnosti a postačující verzi současných stanov.  

Jakub Ť. se táže, jakým způsobem bude klub slavit výročí 10 let klubu eFDrive a zda chceme propojit 

oslavu s výročím fakulty. Závěrem je pouze, že se tato debata otevře znova, po plánované schůzce s PR 

oddělením ČVUT FD.  

Barbora G. žádá, aby součástí schůzek představenstva bylo informování delegátem SU za eFDrive a 

senátorem o aktuálních informacích souvisejících s klubem.  

Poté schůze skončila.  


